
Temat dotyczący rur, to jest odcinek między ul. Solną a ul. Pawłówek, tam również idą linie, idzie linia 

cieplika i tam były te rury przebudowywane, ocieplenie było wymieniane, nie wiem, bo ja już 

zobaczyłem sytuację zastaną. Zostało częściowo zdjęte ocieplenie i zostało zrobione tak niechlujnie, 

że ta cała wata, to całe ocieplenie przez kilka dni latało po drodze takiej zwykłej, takim dukcie i 

okolicznych polach i leciało również na działki, więc taka prośba, jeżeli jako Miasto likwidujemy takie 

stare rury lub zmieniamy ocieplenie, żeby ci, którzy to wykonują, zrobili to odpowiednio, bo później ja 

nawet idę, bo to mój rejon zamieszkania i jestem zaczepiany przez ludzi, więc panie prezydencie 

muszę to zgłosić i muszę to zgłosić jako wniosek radnego. 

W kwestii demontażu izolacji napowietrznej sieci ciepłowniczej w rejonie ul. Solna-Pawłówek MPEC 

prowadzi od 2019 r. do 2021 r. roboty budowlane dotyczące przebudowy sieci ciepłowniczych, 

zgodnie z projektem „Rozbiórka sieci ciepłowniczej w rejonie ulic: Trasa Warszawska, Kolska, 

Świętojańska, Solna, Pawłówek, Słoneczna”. W dniach 23-27.04.2020r. prowadzone były prace 

rozbiórkowe blach osłonowych, natomiast w dniu 28.04.20r. wykonano demontaż i sprzątanie wełny 

mineralnej. Kolejny demontaż wełny mineralnej w rejonie ulic: Solna – Pawłówek wykonano w dniu 

30.07.20r. Wełna po demontażu sieci została przekazana do MZGOK Sp. z o.o. w Koninie. W związku z 

wnioskiem pana Radnego wprowadzono zmianę organizacji prac rozbiórkowych wełny mineralnej na 

sieci, polegającą na demontażu takiej ilości wełny mineralnej, która będzie możliwa do przekazania 

MZGOK w ciągu jednej zmiany roboczej. Zarządzono również dokładne sprzątanie pozostałości wełny 

mineralnej po demontażu (z gruntu pod rurociągami) i pakowanie jej w worki. Zapobiegnie to 

ewentualnemu przenoszeniu się wełny mineralnej na okoliczne tereny. 


